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Verslag van de vergadering van de commissie Werk van 13 juli 2006 
 
 
 

Aanwezig zijn: 

De heren E. Schaap (voorzitter), C.J.M. Goossens (PvdA) en P.T.J. Pels (PvdA), mevrouw M.J.F.P. Ruhe 

(PvdA), de heren J. Kramer (VVD), W.E. van der Meulen (VVD) en R. Spriensma (CDA), mevrouw I. Maters-

Meuleman (CDA), de heren K. Tadema (ChristenUnie), R.P.J. van den Berg (D66), N. Demirbilek (SP) en 

J.N. Simonse (SGP) en mevrouw A. Doesburg (griffier) 

 

Ook aanwezig zijn: 

Leden van Gedeputeerde Staten: de heren A.L. Greiner en W.G. de Raad  

 

Afwezig is: 

De heer J. Jongsma (ONS Flevoland) 

 

 

1.    Opening 

      De voorzitter opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom, met name de heer 

Tadema             

     die namens de ChristenUnie voor de eerste keer in deze commissie aanwezig is. 

 

2. Vaststellen agenda 

      Punt 3b staat ook vermeld onder 5b en komt te vervallen. 

      Punt 5a is inmiddels besproken in de commissie Bestuur en komt eveneens te vervallen. 

      Als agendapunt wordt toegevoegd: Statenvoorstel - Toekomstige organisatie provinciale toeristische     

      promotie. 

      De agenda wordt gewijzigd vastgesteld.        

 

3. Verslag van de vergadering van 15 juni 2006 

 Het CDA wenst de volgende wijziging aan te brengen: Blad 3, punt 5.b.1., 1
e
 regel van boven:  

 'Buitenlandseweg' wijzigen in: Waterlandseweg. 
 De commissie stemt in met de voorgestelde wijziging en stelt het verslag vast. 

  

 a.  Lijst van toezeggingen en moties 

 Er is geen lijst van toezeggingen en op de lijst van moties vinden geen veranderingen plaats. 

 

4.  Mededelingen voorzitter/presidium/Statengriffie 

     Bericht van verhindering is ontvangen van de heer Jongsma. 

     De voorzitter meldt dat de commissie inmiddels afscheid heeft genomen van de heer W.P. Keur (VVD). 

 

      Mededelingen portefeuillehouder W.G. de Raad 

     Voor u in de bakjes gelegd: 

     - Stand van zaken Actualiteitenoverzicht afdeling Wegen, Verkeer en Vervoer 

     - Persbericht nr. 85 d.d. 22 juni 2006 van het ministerie van Landbouw, Natuur en Voedselkwaliteit over      

      Minister Veerman neemt advies commissie Oostvaardersplassen over 

 

     Gedeputeerde De Raad geeft een korte toelichting op diverse onderwerpen: 

1. Stand van zaken Noordvleugel 
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 De verwachting is dat het Kabinet niet voor half augustus een brief naar de Kamer stuurt over het 

 programma. Inmiddels is er nog een variant toegevoegd: de locatiespecifieke variant. Platform 

 Bereikbaarheid kan zich niet vinden in deze variant en heeft dit per brief aan het Kabinet laten 

 weten. 

2. Stand van zaken ZZL 

 Op dit moment wordt een studie uitgevoerd naar de HST3. Het is de bedoeling om dit rond 1 oktober af te 

 ronden. De OV-planstudie Schiphol-Lelystad ligt vast. Ook wordt er nu nagedacht over het zogenaamde 

 transitiemodel, waarbij Noordelijk Flevoland tot het Noorden wordt gerekend.  

3. Stand van zaken proef gratis OV 

 De proef zal niet op 1 september starten, maar na de zogenaamde WROOV-enquête. Richtdatum voor  

 de start is 1 december 2006. De proef zal doorlopen tot 1 juni. Na 3 maanden zal er een tussen- 

 evaluatie worden gegeven. 

4. Samenwerkingsovereenkomst Noordvleugelpartijen en spoorsector 

 De Noordvleugelpartijen hebben een samenwerkingsovereenkomst getekend met de spoorsector. Er zal  

 171 miljoen euro worden geïnvesteerd, onder andere in stations, een betere dienstregeling en 

 verbetering van het spoor.  

5. Visserij 

 LNV en Brussel hebben het Europees Visserijfonds in het leven geroepen. Het LNV stopt hier enkele 

 miljoenen euro's in, maar het vraagt ook van de regio's een substantiële bijdrage. Via het Europees 

 Visserijfonds wordt dit vervolgens verdubbeld. Het fonds heeft vier assen en de commissie zal nog   

 geïnformeerd worden over op welke gebieden ingezet zal worden. 

 

      Vragenronde portefeuillehouder W.G. de Raad  

 De ChristenUnie deelt mee, dat de partij op 22 september 2006 een symposium organiseert over de 

Superbus. De gedeputeerden en de statenleden zullen hiervoor een uitnodiging ontvangen.  

Het CDA geeft aan dat er op de Vogelweg, bij de kruising Reigerweg/Roerdompweg, zand is gestort. De 

partij wil graag weten of het de bedoeling is dat er in de komende maanden werken uitgevoerd gaan 

worden en zo ja, of het mogelijk is om de werkzaamheden uit te stellen in verband met de oogsttijd. 

De SGP heeft uit de media vernomen dat er mogelijk een algehele afsluiting van de N50 komt en wil 

graag weten of GS hiervan op de hoogte en hierbij betrokken zijn. Mocht de N50 inderdaad afgesloten 

worden, dan verzoekt de partij om deze weg niet af te sluiten zolang de weg bij Dronten nog afgesloten 

is. 

Gedeputeerde De Raad zal een schriftelijk antwoord geven op de vraag van het CDA. 

Met betrekking tot de N50 antwoordt de gedeputeerde dat de weg bij Dronten op 19 juli weer open gaat. 

GS zijn over de afsluiting van de N50 bestuurlijk niet benaderd. Er heeft inmiddels een tweede overleg 

plaats gevonden, nu met de plaatsvervangend DG, specifiek over de brug. Beide kanten zijn het eens 

over twee keer twee. Volgens de minister heeft de twee keer twee qua financiering wel te maken met het 

transitiemodel van de Zuiderzeelijn. Over de brug zijn de meningen nog verdeeld, omdat de kosten-

batenanalyse niet positief scoort. Mogelijk zou uiteindelijk gevraagd kunnen worden wat het de regio zelf 

waard is.  

 

Gedeputeerde De Raad verlaat de vergadering om 20.00 uur. 

 

5.   b. Meetbare doelstellingen en prestatie-indicatoren 

     De PvdA deelt een voorbeeld uit van het verschil tussen output en outcome, waarin fictieve getallen en   

prestaties verwerkt zijn en geeft een korte toelichting hierop. Op de reactie van de VVD over de prestaties  

van derden antwoordt de partij dat de provincie derden financieel in staat stelt om prestaties te leveren, 

waardoor deze prestatie gelieerd kan worden aan de provincie.  

De VVD is positief over het voorbeeld, maar is wel van mening dat het te meten effect volledig te 

beïnvloeden moet zijn door de provincie. Anders worden er prestaties van derden of niet beïnvloedbare 

effecten meegenomen in de meting. De partij heeft een voorkeur voor beleidsterreinen, die kwantitatief 

niet vaak besproken worden en moeilijk meetbaar zijn. 

Volgens de SGP is dit voorbeeld precies wat de partij voor ogen heeft. Omdat de laatste kolom uit het 

voorbeeld (Relatie met) maatschappelijk effect lastig in te vullen is, hoeft deze volgens de partij niet altijd 

ingevuld te worden. 

Het CDA vindt de denklijn belangrijker dan de getallen. 

De voorzitter dankt de PvdA voor het opstellen van het voorbeeld en nodigt de commissieleden uit om te 

bepalen welke twee beleidsterreinen in aanmerking komen voor het vaststellen van prestatie-indicatoren. 

De voorzitter geeft nogmaals aan, dat het hier gaat om de vraag of de commissieleden voldoende criteria 

hebben om de besluiten te rechtvaardigen die de Staten nemen. 

De PvdA heeft een voorkeur voor mobiliteit (OV) en technologie & innovatie. 

Het CDA kiest voor arbeidsmarktbeleid en mobiliteit (OV). 

De SP stelt geen behoefte te hebben aan een beleidseffectmeting, maar de voorzitter geeft aan dat dit 

buiten het kader van dit agendapunt valt. 
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De voorkeur van de VVD gaat uit naar technologie en innovatie (clusterbeleid) en acquisitie van 

buitenlandse bedrijven. 

D66 gaat voor mobiliteit (OV) en arbeidsmarktbeleid. 

De SGP kan zich vinden in de door D66 voorgestelde punten. De partij vraagt zich af hoe de begroting 

van 2007 eruit gaat zien. 

De voorzitter antwoordt, dat de begroting zelf niet zal wijzigen. De commissieleden krijgen echter beter 

instrumentarium in handen om de begroting aan te sturen.  

De ChristenUnie geeft de voorkeur aan mobiliteit (OV) en arbeidsmarkt. 

De voorzitter vraagt aan de VVD of zij zich kan vinden in het beleidsterrein arbeidsmarkt of dat zij zich 

wenst te focussen op het beleidsterrein technologie & innovatie. 

Hierop antwoordt de VVD, dat zij de voorkeur geeft aan technologie & innovatie, omdat hier meer 

elementen in zitten die de provincie zelf kan bepalen. 

De PvdA vult aan, dat het beleidsterrein arbeidsmarkt erg breed is. Zij vraagt zich dan ook af of het wel 

mogelijk is om in deze korte periode dit beleidsterrein te analyseren en indicatoren te formuleren. De 

partij geeft er dan ook de voorkeur aan om zich in 2006 te richten op technologie & innovatie. 

 

De voorzitter stelt vast, dat er unaniem gekozen is voor de onderwerpen mobiliteit (OV) en technologie & 

innovatie. 

 

      Portefeuillehouder A.L. Greiner 

 a. Mededelingen 

 Voor u in de bakjes gelegd: 

       - Memo 425146 d.d. 27 juni 2006 over Stand van zaken breedbeeld 

       - Memo 422956 d.d. 10 juli 2006 over Toekomstige organisatie provinciale toeristische promotie 

      Aan u gemaild: 

      - Nieuwsbrief nummer 15 van het PPA Flevoland. 

 

 b. Statenvoorstellen 

 1. Toekomstige organisatie provinciale toeristische promotie 

 De SGP merkt op, dat de memo pas kort voor de vergadering in het postvak is gelegd, waardoor het stuk 

nog niet doorgenomen kon worden. De partij stelt voor dat gedeputeerde Greiner het stuk mondeling 

toelicht, waarmee de gedeputeerde instemt. Na de toelichting van gedeputeerde Greiner, geeft de SGP 

aan duidelijkheid te hebben over de inhoud van het stuk. 

 

Eerste termijn. 

De SP kan zich wel vinden in een aantal zaken van het voorstel. De directiekosten vindt zij echter te hoog 

en zij vraagt zich af of het niet mogelijk is om het bureau in het Provinciehuis te vestigen, net zoals er 

VVV-kantoren in gemeentehuizen worden ingericht. 

De VVD wil dat er een aantal randvoorwaarden concreter worden ingevuld dan op dit moment het geval 

is. Het jaarlijkse prestatiecontract is een goed idee voor wat betreft de output. Op het gebied van input 

vindt de partij dat de toeristische organisatie budgetgericht moet werken: een budget op FTE-niveau en 

op budgetniveau gedurende twee jaar en in het tweede jaar wordt het budget alleen met een 

inflatiecorrectie verhoogd. Daarnaast is participatie van het bedrijfsleven erg belangrijk. Ten slotte is de 

partij van mening dat de nieuwe toeristische organisatie mogelijk wel aan het OMFL opgehangen kan 

worden, maar dat de consequenties daarvan nog niet helemaal in beeld zijn gebracht. 

Het CDA vindt het statenvoorstel een goed overwogen voorstel. Ook het CDA vindt participatie van het 

bedrijfsleven belangrijk. De partij kan zich vinden in de lijn van het voorstel, maar is wel van mening dat 

de kwartiermaker elementen uit de opmerkingen van de VVD in het voorstel zal moeten verwerken. Ook 

aan de prestatieovereenkomst zal nog de nodige aandacht besteed moeten worden. 

De PvdA is nog steeds enthousiast over het voorstel. Zij geeft wel aan dat het bedrijfsleven vraagt om 

een kleine, slagvaardige organisatie. Bij de realiteitstoets wordt echter aangegeven, dat een aantal 

posten niet opgenomen is in de begroting. Als voor deze posten toch geld vrijgemaakt zal moeten 

worden, dan zal dit waarschijnlijk ten koste gaan van het marketingbudget. De partij is bang dat dan de 

geloofwaardigheid bij het bedrijfsleven op het spel zal komen te staan en zij vraagt zich dan ook af in 

hoeverre de begroting reëel is. 

De SGP heeft vertrouwen in het voorgelegde plan en kiest voor optie 3. 

De ChristenUnie kan instemmen met het voorstel. 

 

Gedeputeerde Greiner geeft aan dat de kosten passen in de begroting 2006. Met betrekking tot de VVV-

kantoren meldt de gedeputeerde, dat deze bezoekers aantrekken en dat het bureau toerisme dat niet 

doet, omdat het een marketingorganisatie is. Voor wat betreft het budgetgericht werken geeft de 

gedeputeerde aan, dat deze benadering ook in het plan zit. De opdracht aan het Bureau Toerisme 

Flevoland is de marketing van het gebied. Het grootste deel van het budget is dan ook bestemd voor het 

bekend stellen van de naam van Flevoland. Het uitvoeren van projecten is niet de primaire opdracht voor 

het bureau, er moet altijd een link zijn met de marketingopdracht. Het ophangen van het bureau toerisme 
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aan het OMFL is een aandachtspunt. De provincie wil hierbij maximale bestuurlijke zuiverheid. De 

gedeputeerde verwijst ook naar het stuk dat in de commissie Bestuur aan de orde is geweest: de 

Ontwerpbeleidsrichting Toetsing structurele subsidies. Een vergelijking met het voormalige FBT is niet op 

zijn plaats, omdat het FBT geld ontving uit diverse bronnen en geen rekening hield met de labeling ervan. 

De provinciale subsidie voor het nieuwe bureau toerisme wordt gekoppeld aan de marketing-

/promotieopdracht. De vermelding bij de realiteitstoets dat een aantal posten niet is opgenomen in de 

begroting, is een opmerking richting de OMFL: Als de OMFL bereid is om het bureau toerisme op te 

nemen, wordt verzocht om dit te doen tegen een niet te hoog bedrag, omdat dit ten koste zal gaan van 

het marketingbudget. Ook wordt hier tegen de toekomstige leden van Raad van Bestuur en Raad van 

Advies gezegd dat zij slechts een kleine tot geen vergoeding zullen ontvangen. 

 

Tweede termijn. 

De VVD geeft aan het eens te zijn met de nuancering wat betreft marketing versus projecten. Verder zijn 

de vragen van de partij afdoende beantwoord en kan zij akkoord gaan met het voorstel. 

 

De voorzitter geeft aan dat dit voorstel in september in de Staten behandeld zal worden. De voorzitter 

vraagt de commissie of dit als hamerstuk op de agenda gezet kan worden, waarmee de commissie 

instemt. 

 

6. Rondvraag 

     Er zijn geen vragen. 

 

7.   Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 21.00 uur. Hij dankt de aanwezigen voor hun komst en wenst allen 

een goede vakantie. 

 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van 14 september 2006,  

de griffier,                                                            de voorzitter, 

 


